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Vragen van het lid Postma (CDA) aan de Minister van Infrastructuur en 
Waterstaat over het bericht «Einde voor Strandrups Noordwijk: Het is te gek 
voor woorden» (ingezonden 2 maart 2020). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Einde voor Strandrups Noordwijk nabij: Het is te gek voor 
woorden»?1 

Vraag 2
Klopt het bericht dat komend strandseizoen een einde lijkt te komen aan de 
zogenaamde Strandrups van Noordwijk? Wat vindt u daarvan? 

Vraag 3
Deelt u de veronderstelling dat het voertuig veilig zal zijn nu in de praktijk 
gebleken is dat het al vele jaren meer dan 20.000 mensen naar het strand 
heeft gebracht? Deelt u ook de gedachte dat het juist voor de bedoelde 
kwetsbare groep zo waardevol kan zijn als ze een dagje naar zee kunnen? 

Vraag 4
Klopt het dat er juridisch wel een mogelijkheid is om dit voertuig toe te laten 
op de openbare weg? 

Vraag 5
Is het juist dat de gemeente Noordwijk het strand als openbare weg ziet? Is 
dat bij alle stranden zo? Zo nee, waarom neemt Noordwijk hier een afwijkend 
standpunt in? 
Deelt u de conclusie dat de strandrups kennelijk op veel stranden mag rijden, 
als die stranden maar niet als openbare weg zijn aangewezen? 

Vraag 6
Is het bericht juist dat er al drie jaar overleg gevoerd wordt tussen de 
initiatiefnemers en uw ministerie? Kunt u aangeven waarom dit zoveel tijd 
kost? 

1 Omroep West, 28 februari 2020, Einde voor Strandrups Noordwijk nabij: «Het is te gek voor 
woorden» (https://www.omroepwest.nl/nieuws/4003166/Einde-voor-Strandrups-Noordwijk-
nabij-Het-is-te-gek-voor-woorden)
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Vraag 7
Bent u bereid te bewerkstelligen dat de Strandrups inzetbaar blijft (voor het 
strandseizoen), hetzij door verstrekking van een kenteken, hetzij door een 
besluit van de gemeente Noordwijk, zodat er met mensen gereden kan 
worden op het strand? Zo nee, waarom niet?
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